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2017Z04337 

Vragen van de leden Keijzer (CDA), Sjoerdsma (D66) en Bisschop (SGP) aan 
de Staatsecretaris van Veiligheid en Justitie over het bericht «Zorgeloos in 
Eritrea» (ingezonden 3 april 2017). 

Vraag 1
Kent u het artikel «Zorgeloos in Eritrea»?1 

Vraag 2
Bent u van mening dat mensen die vluchten voor oorlog en repressie 
bescherming verdienen maar dat wanneer iemand vrijwillig terugkeert naar 
het land waaruit gevlucht is, er redenen zouden kunnen zijn om vast te 
stellen dat de asielgrond is komen te vervallen conform artikel 32, eerste lid, 
onderdeel c van de Vreemdelingenwet 2000 of enige andere rechtsgrond? 
Kunt u dit verder toelichten? 

Vraag 3
Deelt u de conclusie van de Telegraaf dat Eritreërs met een vluchtelingen-
status op vakantie zijn gegaan naar Eritrea? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Kunt u voor de afgelopen drie jaren aangeven wat het inwilligingspercentage 
is geweest voor asielzoekers uit Eritrea? Hoe zijn deze hoge percentages te 
rijmen met voornoemde berichtgeving? 

Vraag 5
Hoe controleert u of Eritreërs naar hun moederland terug gaan? Hoe lopen de 
afspraken met landen als België en Duitsland om te controleren of Eritreërs 
van vliegvelden aldaar vertrekken naar Eritrea? 

Vraag 6
Van hoeveel Eritreërs is de verblijfsvergunning de afgelopen drie jaar 
ingetrokken en in welk jaar is dat gebeurd? 

1 Telegraaf, 30 maart 2017, http://m.telegraaf.nl/binnenland/article/27904584/krant-eritrea?
utm_source=mail&utm_medium=email&utm_campaign=email&apw_campaign=
a58b7408d83ce93a459f20acd1f011f0
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Vraag 7
Indien er geen verblijfsvergunningen van Eritreërs zijn ingetrokken, wat is 
daarvan de oorzaak? 

Vraag 8
Bent u bereid te achterhalen welke Eritreërs de afgelopen jaren via Neder-
landse dan wel buitenlandse vliegvelden vertrokken zijn naar Eritrea of naar 
vliegvelden in Eritrea omringende landenvoor vakantie? Zo nee, waarom 
niet? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van de leden 
Azmani (VVD), ingezonden 31 maart 2017 (vraagnummer 2017Z04284) en 
Fritsma ingezonden 31 maart 2017 (vraagnummer 2017Z04287).
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